

第二十五屆 國際粵方言研討會 INTERNATIONAL CONFERENCE ON YUE DIALECTS

徵稿通知 CALL FOR PAPERS

第二十五屆國際粵方言研討會於2021年12月18-19日以線上方式召開。會議誠意邀請海內外專家學者，提交跟粵語各領域相關研究的論文，交流粵語語言學的問題。

We are pleased to announce that the 25th International Conference on Yue Dialects will be held online on December 18-19, 2021. We cordially invite abstracts for submission on all aspects of linguistics of Cantonese and other Yue dialects.

粵語句末助詞工作坊 WORKSHOP ON THE SENTENCE-FINAL PARTICLES IN CANTONESE

研討會特設粵語句末助詞的專題討論環節，以工作坊的方式進行，討論粵語句末助詞的語言學問題。

There will be a special panel session on the sentence-final particles in Cantonese in the form of workshop during the Conference.

重要日期 IMPORTANT DATES

2021.10.31 | SUN

論文提要投寄截止日期
Abstract Submission Deadline

2021.11.30 | TUE

提要評審結果公佈日期
Notice of Acceptance

2021.12.18-19

線上會議
Online Conference

主辦單位 粵港澳高校中文聯盟
ORGANIZER Guangdong-Hong Kong-Macao University Alliance for Chinese

協辦單位 香港中文大學 中國文化研究所 吳多泰中國語文研究中心
CO-ORGANIZER T. T. Ng Chinese Language Research Centre,
Institute of Chinese Studies, The Chinese University of Hong Kong

聯絡 CONTACT
yue25@cuhk.edu.hk



網站 WEBSITE
<http://www.cuhk.edu.hk/ics/clrc/yue25>

